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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2016      § 77- 87 
 

Tid: Tisdagen den 17 maj 2016 kl. 17.30 – 17:47 
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Justerat : 2016-05-23 
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Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 
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Mikael Valier (KD) 
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Personalrepresentanter: 
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§ 87 
Information och övriga frågor  
 

A. Tillfällig hall på Norra Reals skolgård – skrivelse från (M), (L), 
(KD), (C) 

 
Beslut 
 
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 
 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar en skrivelse till nämnden enligt följande: 

 

Nyligen tog KFUM central kontakt med idrottsnämndens ledamöter för att presentera deras 

förslag om en tillfällig idrottshall på Norra Reals befintliga grusplan.  Enligt KFUM är 

behovet av inomhushallar i norra innerstaden så akut att det måste till en lösning omgående i 

väntan på att deras planerade hall i Hagastaden realiseras inom några år. 

 

Att behovet av idrottsanläggningar, särskilt inomhushallar, är skriande i Stockholms innerstad 

är inget nytt och för att komma tillrätta med problemet så är det viktigt att undersöka alla 

förslag och möjligheter som finns. Särskilt viktigt är det att inkludera fler aktörer som kan 

vara med och ta ett ansvar för utbyggnaden av nya idrottsanläggningar. På så vis kan vi öka 

utbyggnaden ännu mer vilket är gynnar stadens idrottspolitiska målsättning.  

 

KFUM menar att de själva kan finansiera och uppföra anläggningen så länge staden ger dem 

bygglov för detta.  Vi anser att förslaget är intressant och att staden på allvar bör gå igenom 

förslaget och se om det är genomförbart, om det dessutom kan finansieras helt och hållet med 

externa medel så är det ett plus i kanten.  

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Vilka förutsättningar bedömer förvaltningen att det finns för att upplåta platsen till 

KFUM?  

 

2. Har idrottsförvaltningen diskuterat frågan vidare med KFUM central för att försöka 

hitta en lösning? 

 

3. Om förslaget realiseras, vad finns det då för möjligheter för idrottsnämnden att förhyra 

tider i anläggningen för att möjliggöra för föreningslivet att nyttja anläggningen 

kvällstid?  

 

Stockholm den 17 maj 2016 

 

Bo Sundin m.fl. (M)     Daniele Fava m.fl. (L) 

 

Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid  Nämndsekreterare 


